
 

Protokoll Fotbollssektionens möte 2 februari 2022 
 

Syfte och mål med mötet: 

- Färdigställa verksamhetsplanen för årets fotbollssäsong.  

- Lyfta aktuella frågor från lagen/arbetsgrupperna. 

- Alla vet vilken verksamhet som planeras i år och vem som är ansvarig för vilka uppgifter 

under säsongen.   

Närvarande: 

PF15: Lisa Königsson 

F12/13: Frida Halvarsson 

F11: Ida Johansson, Maria Engström  

P11: Maria Engman 

F10: Jenny Röckner 

P10: Anna Lindberg 

F08: Binyam Solomon 

F09: Elin Jakobsson  

P08/09: Anette Konradsson 

P07: Björn Sundgren 

Damlaget: Alexandra Nordh 

Herrlaget: Anton Sandström 

Styrelsen: Emma Lilja Persson (från punkt 9) 

 

Dagordning 

1. Inledning (sammankallande Ida) och val av sekreterare (Frida) 

2. Närvaro med presentationsrunda 

Särskilt välkomna Lisa (FP15) och Binyam (F08) som är nya i sektionen och Anette som deltar 

tillfälligt i väntan på ny representant för P08/09. 

3. Dagordningen godkänns 

4. Föregående möte  

5. Återrapportering från projektet Push Forward (Alexandra) 

Alexandra berättar om projektet och hur arbetet har gått under föregående år. 

Enkätundersökning är gjord och planen är att fortsätta projektet inom Röbäck kommande 

halvår. Aktuella områden att arbeta vidare med: Färdigställa strategi för att rekrytera, 

behålla och utveckla fler unga ledare. Planer på workshops inom trygg idrott och peppkväll 

för föreningsdomare finns.  

 

6. Samverkan med andra föreningar (Alexandra, Laghälsa) 

Diskussion om behov av samarbeten. Exempel på ett inlett samarbete: Damlaget + Hörnsjö 

IF. Kontakter med Umeå Södra och Sörfors finns.  

 

7. Värdegrund 

Det finns en strävan att värdegrundsgruppen som styrelsen håller i skall komma igång. 

 

8. Röbäckscupen 

Inriktning från styrelsen att Röbäckscupen ska genomföras som en långsiktig föreningscup 



 

där alla lag är delaktiga i arrangemanget för att arbetet med cupen ska bli hållbart över tid. 

Sektionen har fått mandat att sköta planeringen. Behov av arbetsgrupp och 

cupgeneral/samordnare. Önskemål finns att tydliggöra vad respektive lag som är med och 

arrangerar kan tjäna på att jobba under cupen. Hinder som lyfts: Gräsplanen som vi kommer 

tappa framöver (ej i år). Teres Nilsson har anmält intresse för att ingå i en arbetsgrupp. 

Alexandra tar kontakt med tidigare cupsamordnare och ber om hjälp med samordning. 

Därefter är det aktuellt med ett första möte så snart som möjligt (Alexandra sammankallar, 

Ida deltar från sektionen). 

 

9. Fotbollsskola 

Fotbollsskolorna har legat på is några år. Medskick till styrelsen: Skulle möjligheten finnas att 

driva fotbollsskola i sommar?  

 

10. Frågor till och information från styrelsen  

- Till kommande årsmöte: när ska sektionens verksamhetsberättelse lämnas in?  

Emma återkommer med svar. 

- Emma informerar om att en sammankallande roll sökes till innebandysektionen. 

 

11. Verksamhetsplanering/Aktuellt i arbetsgrupperna 

Genomgång och uppdatering av sektionens övergripande årshjul. 

Domare - domargruppen behöver fyllas på då både Simon och Micke W kliver av sektionen. 

Alexandra tar bollen och sätter in Binyam och eventuellt den som blir ny representant från P08/09 i 

domarfrågorna (Anette tar med sig frågan om ny representant till kommande föräldramöte). 

Fråga om vad som gäller med ersättning för föreningsdomare: Föreningen bekostar en 

domare/match. Fritt fram för den som dömer att ta med en domarkompis om det känns tryggare, 

men då får de göra upp sinsemellan om de ska dela på ersättningen eller ej.  Det finns en önskan om 

att arbeta för att föreningen på sikt ska kunna ersätta fler domare per match, t.ex. linjedomare när 

man dömer äldres matcher.  

 

Laghälsa - att få in nya unga tränare är önskvärt och välkommet. Aktuellt arbete: uppdatera sig på 

läget inom lagen. 

 

Tävling - gruppen arbetar nu med att skicka in dokument för spelarregistrering. Inventering om 

matchvärdsvästar är igång.  

 

Ekonomi - Lisa Königsson tar på sig att arbeta med ekonomifrågor i sektionen. 

 

Arena - aktuellt arbete: att jobba med schema för träningstider. Dessa presenteras i samband med 

ledarträffen.  

 

Utbildning - Utbildningsgruppen tar kontakt med SISU för planering av ledarträffen. Förslag på 

tema/föreläsning: Mental träning - förberedelse inför match. Utbildningsgruppen tar emot ytterligare 

förslag på innehåll och upplägg till ledarträffen och stämmer av med sektionen inför träffen. 

Vårens ledarträff - Förslag onsdag 16/3. 

 

12. Övriga frågor 

Björn informerar om Svenska Rallyt och kommer gå ut med förfrågan till tränare och medlemmar om 

behov av fler funktionärer till den 24/2. 



 

 

Nästa möte: onsdag den 18 maj kl. 18.30 (förhoppningsvis live). 


